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INTERPELACJA

Szanowny Panie Prezydencie 

W  związku  z  ostatnimi  badaniami  dotyczącymi  przekroczenia  zawartości  niebezpiecznej
substancji  –  glifosatu,  w  organizmach  dzieci  na  terenie  powiatu  lubińskiego,  (o  sprawie
informowały  lokalne  media:  https://miedziowefakty.pl/lubin-glifosat-w-organizmach-wiekszosci-
przebadanych-dzieci/ ,  zwracam  się  z  prośbą  o  przeprowadzenie  takiego  samego  badania  na
terenie Legnicy. Dodatkowo, ze względu na działalność huty oraz innych podmiotów gospodarczych
wytwarzających  odpady  szkodliwe,  zwracam  się  z  prośbą  o  przebadanie  dzieci  pod  kątem
przekroczeń arsenu i ołowiu. 

Z poważaniem 

Karolina Jaczewska-Szymkowiak
               Radna Rady Miejskiej Legnicy
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